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RRM.0002.16.2025 

 

Protokół  

XVI Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 26 maja 2025 
 
 

Obrady rozpoczęto 2025-05-26 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 13:57 
tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
 

Obecni: 
1. Władysław Brzechwa 

2. Michał Drobnik 
3. Maciej Gała 
4. Dawid Jastrzębski 

5. Halina Kaczmarek 
6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 

7. Jacek Kowalczyk 
8. Aleksandra Kozłowska 
9. Krzysztof Michalewicz 

10. Agnieszka Nachaj 
11. Tomasz Ratajczak 

12. Tadeusz Sobczuk 
13. Marek Szewczyk 

14. Łukasz Winiarski 
15. Krystyna Zacharczuk 
 

 
Goście: 

Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – P. Justyna Staszak 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa – P. Malwina Pawlak 

Radca Prawny mec. Katarzyna Dudziak 
Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka 
Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 
Bernacka - Wołek 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych – P. Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 
Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa ds. stowarzyszeń – P. Renata 

Chilarska 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady XVI Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 

wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 
kworum. 
 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności. 

 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

 
Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

NIEOBECNY (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  
w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umowy najmu garażu 

stanowiącego własność Gminy Wschowa. (druk 144) 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie  

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas 
nieoznaczony umowy najmu garażu stanowiącego własność Gminy Wschowa.  
(druk 144) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
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- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb  

i potencjału wspólnoty samorządowej Gminy Wschowa” oraz „Planu 
deinstytucjonalizacji i rozwoju usług społecznych w Gminie Wschowa na lata  
2026-2028” (druk 145) 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału wspólnoty 

samorządowej Gminy Wschowa” oraz „Planu deinstytucjonalizacji i rozwoju usług 
społecznych w Gminie Wschowa na lata 2026-2028” (druk 145) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków (druk 146) 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków (druk 146) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2)Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół i przedszkoli 
prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego (druk 147) 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz przeprowadzania kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy 

Wschowa dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne  
i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk 147) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na działalność Centrum 
Integracji Społecznej we Wschowie na 2025 rok. (druk 148) 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej we 
Wschowie na 2025 rok. (druk 148) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
3. Przyjęcie protokołu XIV Sesji Rady Miejskiej. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poinformowała, że protokół jest opublikowany i dostępny  
do wglądu w Biurze Rady. 

 
 
4. Przyjęcie protokołu XV Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że protokół jest opublikowany i dostępny  

do wglądu w Biurze Rady. 
 
 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  
w okresie międzysesyjnym. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie z działalności 
Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa w okresie międzysesyjnym. 

 
 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w 2024 r. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdania. 
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- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM wypowiedziała się na temat działalności Pełnomocnika 
Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa ds. organizacji pozarządowych – P. Renaty 

Chilarskiej, podkreślając jej gotowość do współpracy i pomocy organizacjom 
pozarządowym. 
Przewodnicząca podkreśliła, że Urząd Miasta udostępnia organizacjom m. in. 

infrastrukturę, budynki, pomieszczenia i kompleksy sportowe; zapewnia wsparcie 
merytoryczne i pomoc pracowników Urzędu w organizacji wydarzeń, szkoleń  

i działań promocyjnych. 
 
 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej Gmina Wschowa za 2024 r. 
W dyskusji wzięli udział: 

- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdania. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka wypowiedziała się  
m. in. na temat rosnącej liczby wykonywanych prac socjalnych. Dyrektor 

podkreśliła, że w związku z malejącą liczbą osób korzystających z pomocy 
społecznej Ośrodek rozwija się w kierunku innych usług społecznych, np.: Opieka 

wytchnieniowa, Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością, Senior Taxi czy 
Złota Rączka. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że P. Ministra ds. polityki senioralnej zwracała 
uwagę, że społeczeństwo bardzo się starzeje. W związku z powyższym pojawią się 

programy rządowe obejmujące m. in. naukę opiekowania się osobami starszymi. 
 
 

8. Informacja o działalności Nadleśnictwa Włoszakowice. 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego wypowiedział się pozytywnie 
na temat przedstawionego sprawozdania i poprosił by w przyszłości został 

zaproszony na sesję przedstawiciel Nadleśnictwa. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM wypowiedziała się na temat treści zawartych w sprawozdaniu  
i pracy leśniczych. 
 

 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 135) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa na 
2025 rok (druk 135) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 136) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 136) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę (XLVIII/405/10) sprawie 

emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
(druk 137) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę (XLVIII/405/10) sprawie emisji obligacji oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk 137) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 
 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę (XXV/276/2012) w sprawie 
emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(druk 138) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę (XXV/276/2012) w sprawie emisji obligacji 
oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk 138) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 



9 

 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 

Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności, pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Wschowa i jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną (druk 139) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  

w spłacie należności, pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
przypadających Gminie Wschowa i jej jednostkom podległym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomoc publiczną (druk 139) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wschowa (druk 140) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Wschowa (druk 140) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we 

Wschowie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków pod numerem L-766/A 

(d.1039/1594) (druk 141) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM wyjaśniła konieczność podjęcia uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków pod numerem L-766/A (d.1039/1594) (druk 141) 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 
 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 
Regulaminu parkingów we Wschowie przy ulicy Wolsztyńskiej (druk 142) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że przedstawiony projekt jest inicjatywą 

uchwałodawczą Radnych: Dawida Jastrzębskiego i Łukasza Winiarskiego oraz Radnej 

Krystyny Zacharczuk. 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- II Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dawid Jastrzębski przedstawił zamysł 

podjętej inicjatywy uchwałodawczej.  
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
parkingów we Wschowie przy ulicy Wolsztyńskiej (druk 142) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. "Zmiana 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa  

i terenów funkcjonalnie z nim związanych - część wschodnia” dla terenu  
2 P/U (druk 143) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego pn. "Zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa i terenów funkcjonalnie z nim 
związanych - część wschodnia” dla terenu 2 P/U (druk 143) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym na czas nieoznaczony umowy najmu garażu 

stanowiącego własność Gminy Wschowa. (druk 144) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 
na czas nieoznaczony umowy najmu garażu stanowiącego własność Gminy 

Wschowa. (druk 144) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 

Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 

 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału 

wspólnoty samorządowej Gminy Wschowa” oraz „Planu 
deinstytucjonalizacji i rozwoju usług społecznych w Gminie Wschowa  

na lata 2026-2028. (druk 145) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka wypowiedziała się  
na temat przeprowadzonej diagnozy, świadczeń rodzinnych oraz planu 

deinstytucjonalizacji i rozwoju usług społecznych. 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Diagnozy potrzeb i potencjału wspólnoty 

samorządowej Gminy Wschowa” oraz „Planu deinstytucjonalizacji i rozwoju usług 
społecznych w Gminie Wschowa na lata 2026-2028. (druk 145) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków  

(druk 146) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  
lub gminnej ewidencji zabytków (druk 146) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 
 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 
udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół  
i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego (druk 147) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz przeprowadzania 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 

Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby 
fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego (druk 
147) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 

 
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej we Wschowie na 2025 rok. (druk 148) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM powiedziała, że zmienia się podmiot, który będzie prowadził 

działalność. 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej we 

Wschowie na 2025 rok. (druk 148) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, 
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Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 

Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Aleksandra Kozłowska, Krzysztof Michalewicz 

 
 

23. Wnioski i informacje. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zwróciła się do Radnych z prośbą o dokładne przeczytanie 

Raportu o stanie Miasta i Gminy Wschowa za 2024 rok i przypomniała, że na sesji 
absolutoryjnej w czerwcu będzie prowadzona dyskusja nad tym dokumentem. 

 
 
24. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła XVI Sesję Rady Miejskiej  

we Wschowie. 
 

 
 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Wschowie 
  

 
     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 
 

 
 Transmisja online: Transmisja XVI Sesja Rady Miejskiej we Wschowie 

 
Przygotował(a): A. Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/69171/xviasesjaaradyamiejskiejaweawschowie.htm

